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FEDERACIÓ JUNTA FALLERA DE SAGUNT 
DELEGACIÓ DE CULTURA 

 

    ACTA Nº 5 /2024        16 de Setembre de 2024 

    

 

 ACTA DE L’ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA DE LA DELEGACIÓ DE CULTURA DE LA FEDERACIÓ JUNTA 

FALLERA DE SAGUNT CORRESPONENT A LA SESSIÓ CELEBRADA EL DIA 16 DE SETEMBRE 2024. 

 

Sent les 19:30h del dia abans indicat, es reunixen al domicili 

social de la Federació Junta Fallera de Sagunt, els membres 

que al marge es relacionen amb l’objecte de constituir 

 l'Assemblea general ordinària de la Delegació de Cultura. 

 

Oberta la sessió en primera convocatòria pel vicepresident 
de FJFS, Benja Alepuz, que actua assistit per la secretària, 
Yasmina Blesa, es passen a tractar els temes que a 
continuació s'indiquen: 

 
1.- Aprovació de l'acta anterior. 

  L'acta anterior es va passar per correu electrònic 
a totes les comissions per a poder procedir a la seua 
aprovació. 
  S'aprova per unanimitat. 

 
2 . Informe de cultura. 

 
2.1.- DATES SETMANES CULTURALS 

 

No es dona informació en la taula, sobre les dates de les  
setmanes culturals. 

. 
2.2.- BALANÇ ACTE TROBADES+PAELLES 
 
Des de la Delegació de Cultura, tornem a agrair la participació 
i col·laboració de les Comissions Falleres que componen 
FJFS, en l'acte del passat dissabte 14 de setembre,  
Trobades + Paelles. 
 
Demanem disculpes a Falla Els Vents, per no tindre 
disponibles totes les cadires i taules de la reserva i pagament 
de les seues places, per al sopar, perquè es van agafar per al 
dibuix infantil, sense el nostre coneixement i no les vam 
reposar, fins que no reclamaren. 
 
També ens disculpem, per realitzar el lliurament de Premis del 
Concurs de Paelles, sense avisar amb suficient temps 
d'antelació, per a poder preparar-se els/les representants de 
les Falles. 
 
Informem, que una taula es va retornar en mal estat, cremada, 
per la qual cosa si tenim algun problema amb l'empresa de 
lloguer, se'ls farà la pertinent reclamació pel mal ús. 
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COMISSIONS PRESENTS 

1.Falla La Palmereta 
3.Falla Eduardo Merello 

4.Falla Xurruca-Hispanitat 
5.Falla Santa Anna 
7. 

8.Falla Sant Francesc 
9. Falla La Marina 

10.Falla Luis Cendoya 
11.Falla Doctor Palos 
12.Falla El Remei 

15.Falla Teodoro Llorente 
17.Falla Penya Mocador 
18.Falla El Palleter 

19.Falla El Romano 
20.Falla La Palmera 

22.Falla Gilet 
24.Falla La Victòria 
26.Falla Plaça Ibèrica 

29.Falla El Mercat 
31.Falla El Tabalet 

32.Falla Avinguda 
33.Falla El Tronaor 
34.Falla Plaça Mare Nostrum 

35.Falla Plaça del Sol 
37.Falla Plaça Rodrigo 
38.Falla Baladre  

39.Falla Vila de Faura 
41.Falla Av. 3 d’ Abril 

44.Falla Nou Montíber 
45. Falla Els Vents 
 



 

Al seu torn, exposem, del mal ús dels contenidors de fem, ja que es van quedar buits, i les bosses de fem, 
estaven deixar al llarg del carrer. 
 
San Fransesc.-  

Exposa: 
1.-Les taules estaven tan juntes que no es podia passar, que s'estava molt apretat. 
 
2.-Pregunta, perquè en la seua falla si eren 5 taules, no estaven junts en una mateixa fila, ja que compartien 
les taules en 2 files amb 2 comissions. 
 
3.-Finalment, replica que els 2 de les actuacions musicals que anunciem, es van canviar, i que es va 
comunicar amb el temps just. 

 

Al que contestem: 

1.- Expliquem que sol·licitem el carrer Jerónimo Roure, amb la intenció de col·locar la zona de cuinat de les 
paelles, però se'ns va denegar, per això, malgrat haver-hi espai entre les taules i les paelles, decidim no 
estendre-les més, per a evitar les molèsties del fum. 

2.- Expliquem, que no era possible agrupar les taules de cada falla per files, ja que totes les falles no 

quadraven a 5 taules per fila i, s'hagueren desquadrat les files, i haurien quedat buits. 

3.- Expliquem que Dj. Lolo es va accidentar en un dit, i la cantant del grup tribut estava malalta, per la qual 

cosa compartirem l’ informació en el moment que vam saber quins eren els canvis. 

 

Tronaor.-  
Exposa: 
Ja que se'ns demana que abans de les actuacions musicals, es demana arreplegar taules i cadires, comenta 
que les taules i cadires, comencen davall de l'escenari. 
En la zona de cuinat de paelles, hi havien fanals que no tenien llum, que la distància entre els fanals era molt 
gran i que la llum era groga. Que ho tinguem en compte i pensem en els/les cuiners/as, que havien d'estar 
patint cuinant amb la llum de la llanterna del telèfon mòbil. 
 
 
E.Merello.-  

Comenta que tot ha estat molt bé, i la ubicació molt “xula”, però que pensem i estudiem, que en el recinte firal 

seria millor emplaçament. 

Contestem, que eixa ubicació es va descartar, per ser una esplanada, i com que no hi ha gens d'ombra, eren 

moltes hores per a estar al sol i fer les Trobades. 

 

3 d’Abril.-  

Contesta a E.Merello, dient que eixe terreny és de Costas, i l'any que ve no se sap si el continuaran cedint per 

a les festes patronals del Port, i situar les "penyes". 

 

Santa Anna.-  

Dona les gràcies pel treball realitzat, però exposa que li va semblar malament, que s'informe abans els 

Presidents que a la Mesa de Cultura, de les coses que concernixen a Cultura. 

Comenta que la seua falla no es va assabentar dels premis del concurs de Paelles. 

Recrimina, que no es va informar del canvi del preu dels cartons del bingo als/les delegades de cultura, per a 

poder avisar a les seues falles, ja que en la seua falla no van comprar cartons de bingo per pensar que el preu 

era excessiu, que si haguérem informat del canvi de preu, tal vegada havien comprat. 



 

Ens disculpem perquè els Presidents hagen sigut informats abans que els/les delegats/as de Cultura, però 

exposem que en la reunió de Presidents del dimarts, van a ver-hi discrepàncies amb horaris, i per això es va 

haver d’ avançar l’ informació. 

Sobre el canvi del preu dels cartons, es va decidir abaixar el preu a 1€, sent conseqüent a les queixes pel preu 

de 2€. Ens disculpem per no haver informat del canvi. 

 

Dr. Palos.-  

Pregunta com es gestionaran els beneficis de la rifa i del bingo. 

Informem que del bingo es va traure 1084€ i de la rifa 1000€, i que quan tinguem els gastos i beneficis totals 

calculats, informarem de tot. 

 

Palmereta.-  
Pregunta si hi ha hagut més participació en dibuix infantil. 
 
Exposem, que ens vam veure desbordats, i que realment no havíem fet recompte, però en una primera 
apreciació, si que hi havia hagut mes afluència i participació que en anys anteriors 
 
 
Mercat.-  

Exposa que en l'enquesta d'estimació de participació en dibuix infantil, va posar 15 xiquets/tes, però que al 
final van ser 3 els disposats a participar, però com havien d'esperar, finalment no van voler fer el dibuix, al que 
pregunta si, se'ls donarà el punt de participació, i proposa agrupar els/les xiquets/es per edats. 
 
Demanem paciència en el moment de la multitud, i vam estar habilitant i muntant més taules. Ens estem 
plantejant ampliar l'horari de participació fins a la fi dels tallers. 
Si no han participat, ens regim per les bases, per la qual cosa no se'ls pot donar el punt. 
 

 

Baladre.-  

1.- Recrimina que en juntar les trobades i les paelles, s'ha perdut un dia d'activitats, al que ens pregunta, que 

hem pensat, per a cobrir  "el dia que ens heu llevat". 

2.- A continuació, pregunta que si aquest canvi per a unir  trobades + paelles, es va votar. 

3.- Recrimina, que de les dos actuacions musicals, no hi havia res per a infantils "un cantacontes", per 

exemple, que no fem res per als/les infantils. 

4.- Finalitza dient, que per als xiquet/as, no se li fa res, i que no ha canviat res. 

 

Contestem per orde: 

1.- Juntar les Paelles i les Trobades, es va proposar, per a incloure en una activitat exclusivament d'adults, les 

paelles, als infantils, amb les trobades, tenint el seu propi espai malgrat ser en un mateix dia. 

3 d´abril, diu que no s'ha perdut cap dia, perquè un diumenge al matí amb fred, aire, i per obligació al qual a la 

majoria li va malament, o està de ressaca, es va per obligació. 

2.- El canvi d'unir Trobades i Paelles, es va proposar en la taula de Cultura i no va haver-hi cap objecció. 

3.- La varietat de les actuacions musicals, es van proposar en la taula de juvenils en la reunió que es va 

realitzar al museu. 

 

 



 

Remei.-  
Pregunta si és possible donada les circumstàncies, donar el punt de participació al  Falla El Mercat. 
 
Contestem que les bases són molt clares, per la qual cosa,  no hi ha punt. 
 
 
 
2.3.- DIBUIX INFANTIL, CONCURS DE FOTOGRAFIA I PORTALS NADALENQUES. 
 
S'obri el termini de participació en les activitats culturals: 

 
- Dibuix Juvenil. 
- Concurs de fotografia. 
- Postals nadalenques. 
 
L'últim dia per al lliurament a les participacions abans assenyalades, serà el 28 d'octubre de 2024. 

 
 

 

 

 

3.- Precs i preguntes. 

 
Tronador, ens demana que, quan tinguem informació sobre el Cartell Anunciador, que per favor ho 

transmetem.  
 

 

 
 
 
 
Sense més temes a tractar s’alça la sessió a les 20:02 hores. 
 
 
 
 
Queda convocada la pròxima reunió per al dilluns 28 d'octubre a les 19:30, matisant, que donada la 

llunyania de la següent reunió, si sorgira qualsevol mena de problema, o tinguérem una cosa important a 
tractar, s'informaria per a avançar la convocatòria. 


